
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 27 november 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J (vanaf 19.12 u), Karim, Lise, Milko (tot 19.29 u), Raf, Ruben (tot 19.56
u), Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Samuel (vanaf 19.30 u), Siebe

De vergadering wordt geopend om 19.07 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Aiko is naar de neerlegging van de griffie geweest en alles was in orde. Er staan blijkbaar wel nog veel
mensen van het bestuur van 2007 en nog een paar ander mensen op, dus op de volgende AV moeten we hen
ontslaan. Bij de neerlegging van de griffie van volgend jaar moeten we hen er dan gewoon uithalen (zodat
we nu niet opnieuw moeten betalen). Er moet eens bekeken worden hoe ze juist ontslagen moeten worden.

� Er is een sleutel voor het Gele Huis.

� Het is deze woensdag beheerraad en vrijdag is het presessenoverleg. Als je ergens geld voor nodig hebt (bv.
lustrum) of je hebt iets nodig van de faculteit, laat dat dan weten aan Aiko.

� De postenevaluaties zijn ingevuld. De postenverantwoordelijken moeten eens langskomen bij Lise en Aiko
om de opmerkingen te bespreken.

Activiteiten komende week

Zware bierenbar

Milko heeft met Julie samengezeten over de promo’s. De afspraak is dat Gnorgl de promo’s inkoopt en verkoopt
en dat Wina eventueel nog bijbetaalt. Voor de Zware bierenbar houdt dit in dat wij steeds moeten bijleggen tot
1,80 per verkocht biertje. Terwijl we vroeger winst maakten op de Zware bierenbar, moeten we hier nu dus geld
in steken. Momenteel is er maar 20 euro inbegroot voor de bar, dus dan is het niet haalbaar om onze vroegere
prijs van 1,50 euro per biertje aan te houden. We kunnen wel 15 euro uit de ouwezakkencantus halen en in deze
bar steken, zodat het bier aan 1,70 euro verkocht kan worden. Als we toch onze oude prijs van 1,50 euro willen
behouden, zouden we 85 euro extra in de bar moeten steken. Dit is nu ook weer niet zoveel geld en het is wel
een mooi gebaar naar onze leden toe, zeker nu de pintjes 1,20 euro kosten. Aangezien er nog enkele TAP-kaarten
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verkocht zijn, zullen we hier normaal wel budget voor hebben. Milko gaat aan Julie vragen of het goed is dat we
de zware bieren aan 1,50 euro verkopen. Indien dit toch niet zou mogen, houden we het op 1,80 euro. Er zullen
12 verschillende bieren zijn. Dries B, Michaël en Samuel zullen de bar draaien, met Dries B als verantwoordelijke.
Er zullen ook twee mensen van Gnorgl aanwezig zijn die verantwoordelijk zijn voor ons en ons gaan helpen. De
stewards mogen een stuk assertiever zijn, want ze hebben zich op de vorige bar soms een beetje laten doen. Er
moeten eens richtlijnen om te stewarden in de groep gepost worden. Dit document moet ook afgeprint worden en
aanwezig zijn op de bar.

Lezing Veys

Ze zijn daarnet gaan winkelen. Er is iets minder gekocht, omdat de posters duurder zijn uitgevallen en omdat er
nog cider over was van de vorige lezing. De prijsuitreiking van de WWO zal na de lezing plaatsvinden. Siebe zal
verantwoordelijk zijn voor het begin van de opbouw, want dan kan Wieter er nog niet zijn. De afbraakshift is nog
niet zo goed ingevuld. Er moet ook nog eens reclame gemaakt worden op de Winapagina.

Kaas- en bieravond

Robin en Samuel gaan de opbouw doen. Er zijn geen extra shiften nodig. De activiteit zal doorgaan in de S. Als
we inkom vragen voor een kaas- en bieravond, kunnen we in het vervolg best met inschrijvingen werken, zodat er
zeker niet te weinig is en iedereen waar voor zijn geld krijgt.

Sleutel Gele Huis

We hebben een sleutel gekregen voor het Gele Huis. Als ze merken dat we misbruik maken van deze sleutel (bv.
cantus of feestje organiseren in het Gele Huis) of dat we de deur loslaten als er niemand is, moeten we de sleutel
terug afgeven. Er zal een lijst komen die je moet invullen als je de sleutel meeneemt. Het is misschien ook veiliger
als telkens iemand van kern of Materiaal er verantwoordelijk voor is dat de sleutel terug in het meubel belandt.
Dit wil niet zeggen dat deze persoon van kern/Materiaal altijd mee moet gaan naar de kelder. Wel moeten ze
erop toezien dat de sleutel niet verloren geraakt en dat alles goed genoteerd wordt op de lijst. In het begin kan er
ook best dagelijks gecheckt worden dat de sleutel er ligt. Als we de sleutel kwijtgeraken is dit geen ramp, maar
moeten we dit wel zo snel mogelijk melden. Er is ook geregeld met de security dat ze niet meer komen opendoen
als er iemand belt (om te vermijden dat iedereen zomaar binnen kan in de kelder). Er moet een blad op de deur
gehangen worden om iedereen eraan te herinneren de deur op slot te doen. We moeten er trouwens ook op letten
dat we de binnendeur van de kelder niet blokkeren.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes vorige vergadering
M Mededelingen
M Updates
M Raden
M Postenevaluaties
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� WWO
� EJW fakbartocht
� Schachtenconvent
� Provinciezuip
� Kelderverkoop
� Lezing Veys
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� Kaas- en bieravond
� Zware bierenbar

D Activiteiten in de nabije toekomst

� Sinterklaas
� Top 50 cantus
� Schaatsen
� Pietenbar
� Oosterse eetstand
� Jeneverbar
� LAN-party met VTK

D Activiteiten in de verre toekomst

� Kerstfeestje
� Cultuurreis

B Goedkeuring charters
M Varia

De charters moeten voor de PV al eens gepost worden in de facebookgroep zodat iedereen ze al kan lezen.

Varia

� Samuel: ‘Ik stond daarnet in de winkel en ik keek wie mijn onderverantwoordelijke was voor de kaas- en
bieravond. Toen zag ik dat Robin eigenlijk de verantwoordelijke is en ik de onderverantwoordelijke.’

� Wieter: ‘Het nagerechtje op het kerstfeestje wordt Heisse Liebe. Dat is ijs met frambozen enzo. Is het goed
dat we voor het voorgerecht tomatensoep nemen?’

� Siebe: ‘Nu we uit Alma 3 zijn en geen security meer nodig hebben voor het Gele Huis ga ik die mensen toch
wel missen!’

� Lise: ‘Gaan we hun een kerstkaartje sturen?’

� Arne J: ‘Onderverantwoordelijke, verantwoordelijke, hoe moeilijk is het om een kaas- en bieravond te regelen?
Ik heb honger. Vanavond spelen we basketbal tegen VRG, dus kom allemaal supporteren.’

� Aderik: ‘De sjotterkas staat in de living.’

� Simme: ‘Applausje voor Karim omdat hij zo goed bijles lineaire kan geven.’

� Karim: ‘Gisteren werd de Scienticantus besproken op de AKV en Vinnie zei dat aangezien sommige kringen
het toch al doen, de volgende cantussen van Scientica misschien aan 11 euro kunnen. Dus dan moesten we
uitleggen dat onze cantussen terug 10 euro kosten.’ - Siebe: ‘Grommel, grommel.’

� Lise: ‘Stephanie, jij mag aan de kerstkaartjes beginnen.’

� Aiko: ‘Ik zat in mijn les Zweeds en het ging over de stamboom. Je hebt dus een vader, moeder en grootouders
en in het Zweeds zeg je daarvoor vader van vader en vader van moeder enzo. De prof was de hele tijd aan
het zeggen dat je niet een farmor (moeder van vader) langs de ene kant en langs de andere kant van je
familie kan hebben. Ik wou vragen “En wat als een gezin twee papa’s heeft?”, maar ik heb het toch niet
gedaan. Dus nu ben ik heel getriggerd naar hoe Zweedse families in elkaar zitten, dus ik ga dat uitzoeken.’
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� Raf: ‘Ik heb de enveloppes vandaag besteld. Ik had een keimooie enveloppe gemaakt, maar dan zeiden ze
dat ik het grijperswit niet had gerespecteerd. Ik had ook de CMYK kleuren doorgegeven, maar ze hadden
de PMS kleuren nodig. Ze zeiden dat ik hen gewoon moest contacteren als ik hulp nodig had. Ik stuurde
dus terug dat ik niet wist wat PMS kleuren zijn en of zij dat konden omzetten. Hun antwoord was “Ah nee,
dat kunnen wij ook niet.”. Uiteindelijk heb ik het dus gewoon in full color gedaan, dat was ook goedkoper.’

De vergadering wordt gesloten om 20.00 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 11 december 2017 om 19.05 u in de Winagang.
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